
Přítomní: dle prezenční listiny
Hosté: Miloslav Svatoš, Miloš Hladík, Petr Chalupník, Luboš Navrátil, Robert Válal.

1) Zahájení - Miloš Hladík, přivítání, představení hostů a představení dnešního programu.

2) Vystoupení ředitele HZS - krajský ředitel plk.Miloslav Svatoš, sezntímení s organizací a
členěním HZS Středočeského kraje. Ředitelství HZS kraje (Kladno), územni odbory HZS
kraje (9x), jednotky HZS kraje (32x JPO I).

Přestavení a organizace KOPIS, rekonstrukce KOPIS, hlavní úkoly KOPIS, statistika
tísňových linek,
Spojení s KOPIS:
Divize KL 950 870 441
Divize MB 950 870 443 . -.
Divize KO 950 870 442
Email: opis@sck.izscr.cz

Dotazy:
Oldřich Lacina - jak je to s jednotkami V, které nejsou či jsou zahmuty ve středočeském kraji.
Odpověď - ke konci roku se dělalo prověřováníjednotek, prověřování se provádí odjednotek
JPO II až po JPO V. Zjišt'ují se činné jednotky. Do dnešní doby je vše z historického hlediska,
nyní se oslovují starostové a zjišťuje se činnost.
Dotaz - je návratná činnost zrušení jednotek v obci?
Odpověď - ano, zaurčitýchpodmínek. Vypovězení staré smlouvy s jednotkou a určení nové.
Stanislav Lánský - JPO III si nasmlouvá jinou obec, která obec zasilá dokumenty ažádosti?
Odpověď - vždy je to na obci, která jednotku nemá a má jednotku zamlouvanou.
Martin Král - zasilání SMS zprávy o požáru, šlo by tuto zprávu , jeji znění změnit? Y e zprávě
nejsou důležité údaje.
Odpověď - budou zmény na KOPISU, přehodnocují se změny, sms-ky, zprávy pto požáry.
Zkracují se zprávy. Snažíme se je předávat v co nejvíce srozumitelné formě.
Stanislav Lánský - jak je to s posíláním GPS pro dobrovolné sbory?
Odpověď - snažíme se, aby veškeré informace, které přijímáme, aby se odeslali dále na
jednotky. My přijmeme určitý signál GPS a ten předáváme dál na tablety, které jednotky mají.
Je poťeba online spojení. Bude se dále vyvíjet.
Dana Vilímková - máte smloul.u či zkušenosti s fireportern?
Odpověď - uvažovalo se o nových variantách informování. Zkouší se cca na2Ojednotkách
nové varianty, ty se vyhodnotí.
Radek Modes - máme katastrofální techniku, zastavil se u nás čas v roce 1985, jak stará
technika se vyřezuje?
Odpověď - nyní se nevyřadí auto mladší jak 25let.
Václav Janovský - jsme v době moderních telefonů, co například Ťešit formou nějaké mobilní
aplikace do chýých telefonů azasilánim podrobných SMS.
Odpověď - nyní se dokončujíŇzné návrhy, aplikace. V dnešní době hledáme cesty pro
jednotky, fireporty, atd. To si musí koupit obce, my si ty aplikace také musíme kupovat.
V říjnu by se mělo zasíIání rozšířit.
Kamila Havlínová - všechny okresní sdružení se musí registrovat a nesmí se požádat HZS o
registraci sídla. Co brání v registraci na adrese HZS?



Odpověď - jsme složka státu, není to pouze na nás. Sídlo vašeho sdružení musí b}t na jiné
adrese. Musí se splnit plno agendy včetně prohlášení o nadbl.tečnosti pronajímané místnosti,
aby se toto mohlo zřídit. Nadále zde mtůete mit zázemí a korespondenční adresu.
Milan Růžička - jaký je statut na proškolení motorové pily od soukromé firmy.
Odpověď - pokud to není školení schválené, nelze to považovat za adekvátní školení. Žaana
firma ve Středočeském kraji nyní nemůže proškolit naše jednotky.
Dotaz - školení velitelů a strojníků- nelze zakomponovat praktický výcvik?
Odpověď - výcviky by měly býzakomponování v rámci obcí. Snažíme se vše sesunout na
jeden den. Snažíme se udělat jednotný systém pro školení.

3) Vystoupení Ing.Luboše Navrátila - urgence na poslední možnost zasléní podkladů do
kroniky hasičů Středočeského kraje. Podklady na webových stránkách
Návrh na fond podpory dobrovolných hasičů v roce 2016.

4)VyhodnoceníKrajskésoutěževpožárním.sportu
Starosta KSH - nebyla všechna družstva za Středočeský kraj. Sfukojen s připraveností a
pruběhem soutěže.
Navrhuje změnu místa pro konání krajské soutěže - důvodem je kvalitnější dráha (tartan).
Milan Růžička, vedoucí KRV - soutěžící přivítají změnu povrchu dráhy.

- zménaprezence bylavítána- navrhnutiupináni pásek na ruku závodnikapřímo při
prezentaci

- ženská družstva mají plno volného času po slavnostním zahájeni soutěže
- disciplína č.1 - l00m překažek - z jeho pohledu je zapotřebi na příští soutěž dát

mechanické zabrány kolem celé dráhy, nechat pouze prostor pro příchod
záv odnika a lsazeni materiálu, navržení vylepšení startovních listin,

- návrh na navýšený počet rozhodčích minimálně o 5 rozhodčích
Martin Král - nepřecházet nezúčastněnost družstev z okresů

- málo zúčastněných ze strany krajské rady velitelů
Miloš Hladík - ptezentace - dobře nastavená

- časový rozvrh soutěže - určení při přípravy propozice
- zábrany závodčí- dle prostoru apropozic
- zásadní otázky KDE? SPOLEČNĚ SDH a HZS?
- Bude potřeba větší spolupráce ze všech stran, jak SDH, tak i HZS, větší náklady na

pronájem, na stravu, ubytování. Je nutno promyslet více náklady na změnu místa.
Náwh na setkání v říjnu na projednaní krajské soutěže.
Starosta KSH - náwh na společnou krajskou soutěž HZS a SDH

ZaHZS - ano
Za SDH - ano

Domluveno - do 1. října každý starosta OSH zjistí možnost uspořádání krajského kola
soutěže v jeho okrese a bude informovat starostu kraje p. Oldřicha Lacinu. Jedná se
zejména o kvalitu sportoviště, ceny zapronájem a co obsahuje, možnost parkování,
stravování, ubytování a další.

5) Vystoupení pana Roberta Válala -

Pozvání na oslavy výročí deseti letzaložení společnosti - prosba o zpětnou vazbunarozdané
pozvánky.
Informace o smlouvách a spolupráci z jednotlivými OSH.



6) Vyhodnocení Krajské soutěže Plamen a dorostu
P.Lacina - soutěž kvalitní, žádná slova kritiky, dotace od krajského uřadu Kolín nedostal.
Náklady na soutěž cca 200.000,-Kč.
Kamila Havlínová - navazuje na soutěž, za 100.000,-Kč ji pěknou neuděláme.
Dana Vilímková - hodnocení soutěže pozitivně, vyjádřila žádost o nahlédnutí do financováni
krajské soutěže. Navrhla pomoc pořádajícímu okresu, finanční i fyzickou.
Kamila Havlínová - dříve nebylo možné financování krajské soutěže shlédnout, nyní nechají
nahlédnout. Soutěž vyšla na 220.000,-Kč, 20.000,-Kč sponzorské dary. Chtěli jsme uspořádat
hezkou soutěže, hlavní bylo zázemi,
Radek Modes - informace na téma dotace.
Kamila Havlínová - informace o minulých ročníkách, financování soutěží.
OSH Kladno v roce 2016 uspořádá krajskou soutěž hry Plamen a dorostu.

7) Vyhodnocení Setkání Zasloužilých hasičů Středočeského kraje
Oldřich Lacina - většina starostů tam byla, přišel děkovný e-qrrail-.pd Josefa Páva za Zasloužilé
hasiče. Finanční zajištění dostačující, s náměstkama byl na jednání u hejtmana, ktery uvolnil
ze svého fondu částku 50 000 korun na toto setkání. Počasí vyšlo. Kapela hrála dobře, ale
nedokázala zaujmout účastníky setkání tak, jako hudba při minulém setkání.
Ladislav Hložek - sehnání kapely nebyl jednoduché, díky nedostatku kapel v okolí se vybrala
tato kapela z kamarádství.
Kamila Havlínová - hlasitá kapela, špatné podmínky při sezení, byla zima Strava - musela
sehnat lidi na nošení občerstvení, byla v první skupině, u dalších skupin to již bylo v pořádku.
Josef Štětka - v Berouně proběhla kladná odezva
Starosta KSH - dotaz na místo příštího konání a konstatování, že OSH Beroun a Kladno ještě
nepořádali toto setkrání.

Josef ŠtOtka - OSH Beroun v roce 2016 uspořádá setkán í Zas|oužilých hasičů.

8) Informace z jednání vedení KSH
Vedení KSH se sešIo29.6.2015 a 21.7.2015,zápisy z jednéni přeposlány všem členům VV
KSH.
Jednání krajské komise IZS - náměstek p. Jankovský chodí na toto jednaní s p.Lacinou.
Na posledním jednání komise náwh na dotace - dříve bylo rozdělováno 200.000,-Kč, nyní je
náwh na 50.000,-Kč.
Kamila Havlínová - návrh na stanovení postupu při podávání žádosti o příspěvky. Také na
více zasedání a projednání těchto bodů samostatně.
Starosta KSH - svolrání W KSH je planováno 3x do roka, ale můžeme se scházet vícekrát do
roka.
Kamila Havlínová - je potřeba se scházet vícekrát do roka, aby se mohlo rozhodovat a
navrhuj e j ednání začátkem Ťíjna.
Starosta KSH svolá jednání začátkem října od 16 hodin.

Krajské webové stránky - návrh na předělání webových stránek za jednoránovou částku
12 000 korun. Je nutné udělat celé nové stránky, na ktených budou fungovat nové aplikace a
funkce.
Pan Vratislav Horák je předělá a bude webové stránky spravovat.
Odsouhlaseno /hlasování: všichni pro/

Návrhy na lTznamenání - všechny návrhy zasilat na KSH, návrhy řádně vyplněné a
zdůvodněné, udělená ocenění za OSH musí být uvedena v,,evidenci sdh". V případě
nedodržení budou návrhy vráceny k doplnění.



Medaile krajského sdružení - vedení KSH navrhuje nechat vyrobit a schválit medaili
Krajského sdružení, Předloženy grafické návrhy, medaile se bude udělovat na doporučení
OSH a bude mimo statut vyznamenání.
Odsouhlaseno /lrlasování: všichni pro/

Kompetence staros§, vedení - starosta KSH požádal ostatní členy W o návrhy
Stanislav Lánský - neříkat kolik peněz 5x do měsíce, ale stanovit částku jakoul za měsíc
můžete utratit.
Kamila Havlínová - žádá o projednávánívýplat a výběr osoby, která bude pracovat na krajské
kanceláři. U vedení nelze stanovit ěástku, ale kompetence.
Markéta Hrušková - vše řešit obráceně - W dává náwhy na projednání ve vedení.
Martin Král - starosta by měl mít možnost zvolit si věc neodkladnou
Schválený návrh - starosta bude mít volnost v jednání neodkladných záležitostech a
možnost disponovat jednorázovou částkou 10.000,-Kč mirno rozpočet.

Setkání přípravek - pro rok 2016 festival přípravek Středočeskěho kraje
Kamila Havlíková - nabizí pomoct ze své strany při přípravě,
Dana Vilímková - informace jak fungují dnes přípravky v ruzných krajích, dříve přípravky
představovaly divadelní hasičské představení.
W KSH schválil dát radě mládeže za úkol zabezpečit přípravu setkání přípravek.
/hlasování: všichni pro/.

Instruktorské licence Rl - oslovení p.Ondráčka o přezkoušení. Většině rozhodčích propadá
licence v listopadu.
Odsouhlaseno - krajská rada velitelů dostává za úkol zprostředkovat školení rozhodčí -
instruktorů.

Soutěž TFA 2016 - návrhy na posfupový klíč na republikovou soutěž TFA. Krajská rada
velitelů na příštím jednání seznámí s návrhem na krajskou nominační soutěž.

Odborná rada prevence - přednesl pan Lánský:
generální ředitelství nebo HZS vymýšlí své vlastní soutěže Požámi ochrany očima dětí,
jednou se jedná, že budou společné a jindy ne. Je potřeba vyŤešit týo soutěže. Odborná rada
prevence je po volbách, další jednání zatim není naplánované. Jednání bude naplánované
týden po W KSH, aby mohli být předány informace. V celorepublikovém kole soutěže v PO
očima dětí získalo 7 soutěžících ze Středočeského kraje medaili.
Seznámení s novou akcí, den s dobrovolnými hasiči Aquapark, navázáni spolupráce s

Aquapalace v Čestlicích - zařízení techniky a lidí pro soutěže v aquaparku. Návrh na soutěž
pro StŤedočeský kraj v podobném rint. Organízace této akce zejména Praha - západ nebo
Praha - východ, kvůli dojezdu techniky.
W schvaluje prezentovat tuto akci jako akci KSH Středočeského kraje.
/Fllasování: všichni pro/

Zapisov atelka: Zuzana Hloušková

Ověřovatelé zápisu:


